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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 13. 6. 2024 
 
Přítomni (7): prof. Jan Jiraský (předseda), prof. Martin Opršál (místopředseda), doc. Květa Horáčková, 
doc. Jakub Klecker, MgA. Ivana Mikesková, Ph D., MgA. Adam Závodský, MgA. Daniela Peclová  
Omluveni (2): doc. Martin Hroch, Ph.D.,. MgA. Filip Urban 
Hosté (1): ing. Jana Vondráčková (tajemnice HF, během projednání bodu 1) 
_________________________________________________________________ 

Předsedající prof. Jiraský konstatoval, že zasedání svolal v souladu s jednacím řádem a uznal senát 
v počtu 7 senátorů usnášeníschopným. Program zasedání byl senátem jednomyslně odsouhlasen 
v následujícím znění:  
1) Rozdělení finančních prostředků HF JAMU na rok 2024  
2) Plán realizace Strategického záměru HF JAMU 2024  
3) Novela Volebního řádu AS HF JAMU  
4) Novela Jednacího řádu AS HF JAMU 
5) Vyhláška o přijímacím řízení profesně zaměřeného bakalářského SP Pedagogika klavírní hry          
6) Různé 
 

1. Tajemnice HF ing. Vondráčková podrobně představila rozpočet HF JAMU. Následovala široká 
diskuse o platových podmínkách, nedostatečném financování uměleckých VŠ, vývoji situace 
v posledních letech, efektivitě výuky vzhledem k osobním nákladům a principech dělení prostředků 
mezi fakulty.                     
Hlasování o návrhu Rozdělení finančních prostředků HF JAMU pro rok 2024: 7 hlasů pro; 0 hlasů proti. 
Návrh byl schválen. 

Senát vítá iniciativu děkanky za zefektivnění výuky (poměr přepočtených úvazků k počtu studentů) a 
žádá děkanku o dodání podrobnější strukturované analýzy vztahů osobních nákladů (k 30. 6. 2024 - 
za AR 2023-24) k počtům studentů a počtům úvazků včetně externistů, po jednotlivých katedrách, 
ideálně i po jednotlivých programech. Senát žádá o dodání materiálu pokud možno do konce září 
2024.   

2. Senát prostudoval Plán realizace Strategického záměru HF JAMU 2024. Z diskuse vyplynul 
požadavek jazykové korektury dokumentu a definice „garantů“ jednotlivých okruhů. Senát si vyžádá 
zprávu o plnění PRSZ (k 1. 11. 2024) a definici kompetentních „garantů“ jednotlivých okruhů.  
Hlasování o návrhu Plán realizace Strategického záměru HF JAMU 2024: 7 hlasů pro; 0 hlasů proti. 
Návrh byl schválen. 

3. Novela Volebního řádu AS HF JAMU. Senát znovu projednal návrh změny volebního řádu, která 
směřuje k reálné možnosti zachování členství studentky či studenta v senátu při jejich případném 
přechodu mezi jednotlivými studijními programy HF.                
Hlasování o návrhu Novela Volebního řádu AS HF JAMU: 7 hlasů pro; 0 hlasů proti. Návrh byl 
schválen. Senát jej prostřednictvím předsedy postoupí ke schválení AS JAMU.   
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4. Novela Jednacího řádu AS HF JAMU. Při přípravě volby děkana upozornil prof. Opršál na chybu 
v jednacím řádu. Čl. 38 v dosavadním znění chybně odkazuje na postup dle čl. 35, správně má 
odkazovat na postup dle čl. 37. Nové znění chybu odstraňuje.   
Hlasování o návrhu Novela Jednacího řádu AS HF JAMU: 7 hlasů pro; 0 hlasů proti. Návrh byl 
schválen. Předseda jej předloží AS JAMU. 
 
5. Vyhláška o přijímacím řízení profesně zaměřeného bakalářského SP Pedagogika klavírní hry. 
Aktuálně udělená akreditace profesní studijní program (podmínkou účasti v projektu NPO byla mj. 
realizace nového profesně zaměřeného SP) umožnila vypsání termínu přijímacích zkoušek a zahájení 
výuky v AR 2024/25. 
Hlasování o návrhu: 7 hlasů pro; 0 hlasů proti. Návrh byl schválen.  
 
6. Různé 
 
a) Senát respektuje rozhodnutí vedení fakulty nevypsat přijímací zkoušky DSP pro studium v příštím 
AR, zároveň navrhuje děkance, aby podobná sotva očekávatelná rozhodnutí buď předem 
konzultovala se členy oborových rad a vedoucími kateder, příp. uměleckou radou a senátem, nebo 
alespoň tyto osoby a orgány včas informovala. Zabrání se tak situacím, kdy jednotliví pedagogové 
fakulty konzultují s uchazeči o studium ještě po rozhodnutí DSP neotevřít, aniž by jim byla známa 
zbytečnost této jejich činnosti. Senát též diskutoval otázku, zda nebylo možné otevřít alespoň 
kombinovanou formu DSP.    

b) Senát žádá o informace k aktuálnímu zabezpečení fakulty vzhledem ke krádežím a hrozbám. 
Kvestorka informovala AS JAMU o nedávném bezpečnostním auditu. AS HF JAMU by se rád seznámil 
se všemi konsekvencemi tohoto auditu ve vztahu k HF. 

c) Senát požaduje vybavení toalet HF zásobníky s papírovými ručníky k osušování rukou. Dosavadní 
praxe je akademickou obcí HF kritizována a považována za krajně nereprezentativní. Inspiraci k řešení 
lze nalézt na jiných institucích (FB, HAMU, konzervatoře apod.). Senát též doporučuje opravit špatně 
fungující dálkové otevírání zadního vchodu HF (paní vrátná někdy musí dojít ke dveřím a ručně je 
otevřít) a vybavit zájemce s dlouhodobým oprávněním k vjezdu do dvora jednak RF čipem k otevření 
těchto dveří, jednak ovladačem DIVO 71/4 (650 Kč) k ovládání brány a výsuvného patníku.     

d) Senát děkuje za zřízení složky IS s návrhy pro AS HF JAMU. Složka nyní obsahuje vedle návrhů i 
dokumenty bez blíže určeného účelu vzhledem k zasedání AS. Senát tyto dokumenty prostudoval, 
děkuje za jejich doručení a pro případ zveřejnění doporučuje zvážit korekturu (např. „vokální 
oddělení“ nahradit termínem „Katedra zpěvu“). Senát žádá o plná práva přístupu předsedy a 
místopředsedy do složky, aby mohli jednotlivé dokumenty (příp. jejich kopie či schválené verze 
s osvojenými úpravami) přehledně rozdělovat do podsložek (např. „k projednání“, „na vědomí“, „ke 
schválení“, „schváleno“, „projednáno“ a dle data konání zasedání). 

Předseda poděkoval senátorkám a senátorům a ukončil zasedání.  

Projednávané dokumenty a schvalované návrhy viz https://is.jamu.cz/do/54/doc/5451/_sk_/as_hf/ 

 

13. 6. 2024 zapsal Jan Jiraský 
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